
Protokół Nr 59/2022 
z dnia 16 grudnia 2022 roku 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 16 grudnia 2022 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka. Posiedzenie komisji trwało 
od godz. 1300 do godz. 1420

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu oraz

• Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka;
• Dorota Banaś - Skarbnik Gminy;
• Mirosława Taperek - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Dąbrówce;
• Tomasz Sawicki - Inspektor do spraw inwestycji i zarządzania drogami 

gminnymi.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonała Pani Helena Kuśkowska, powitała zebranych 
i poinformowała, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Omówienie aspektów formalno prawnych przy tworzeniu Oddziału 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Cypriana Kamila Norwida 
w Dąbrówce.

3. Wizyta w Szkole Podstawowej im. Cypriana Kamila Norwida w Dąbrówce.
4. Sprawy bieżące.
5. Zakończenie posiedzenia.

Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku 
obrad.

Ad. 2 Wizyta w Szkole Podstawowej im. Cypriana Kamila Norwida w Dąbrówce.

W części wyjazdowej do Szkoły Podstawowej im. Cypriana Kamila Norwida 
w Dąbrówce komisja została zapoznana ze zmianami przedstawionymi przez Pana 
Stanisława Wójcika, Pani Joannę Jackowską oraz Pana Tomasza Sawickiego. 
Zmiany dotyczyły przebudowy pomieszczeń celem utworzenia oddziału 
przedszkolnego ww szkole.

Powrót komisji 1325

Ad. 3. Omówienie aspektów formalno prawnych przy tworzeniu Oddziału 
Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Cypriana Kamila Norwida 
w Dąbrówce.
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Pani Agnieszka Gryglas przedstawiła informacje o wykonanych pracach dotyczące 
utworzenia Oddziału Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w im. Cypriana 
Kamila Norwida w Dąbrówce. Wysłano informację do Powiatowej Stacji Sanitarno -  
Epidemiologicznej Województwa Mazowieckiego. Otrzymane zalecenia dotyczyły 
lokalizacji klasy „0”, dostosowanie oświetlenia do powierzchni sali, dostosowanie 
sanitariatu dla osób o szczególnych potrzebach oraz przebudowa szatni.

W kolejnym etapie wysłano informację do Państwowej Straży Pożarnej w Wołominie, 
zalecenia dotyczyły zakupu gaśnicy, montaż wyjścia ewakuacyjnego. 
Ponadto planowane jest przeniesienie sali Si piętro wyżej oraz przebudowa szatni.

Koszt przebudowy pomieszczeń do utworzenia oddziału przedszkolnego wyceniono 
na ok.130 000,00 zł. netto.

Następnie został przesłany do Kuratorium Oświaty w Warszawie projekt chwały 
w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 
zorganizowanych w publicznych szkołach podstawowych celem uzyskania 
pozytywnej opinii.

Pani Mirosława Taperek poinformowała, że po rozmowie telefonicznej opinia została 
wydana pozytywnie czekamy tylko na oficjalne pismo.

Pani Mirosława Taperek przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci 
publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych zorganizowanych w publicznych 
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dąbrówka.

Po podjęciu przedmiotowej uchwały liczba miejsc wychowania przedszkolnego 
w przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dąbrówka 
zwiększy się o 50 miejsc.

Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych zorganizowanych w publicznych szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Dąbrówka został zaopiniowany pozytywnie przy 
obecności 4 radnych na posiedzeniu Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady Gminy 
Dąbrówka.
Pan Adam Gzowski zdalnie wyraził pozytywną opinię o podjęcie ww projektu 
uchwały.
Projekt uchwały w załączeniu do protokołu.

Ad. 4 Sprawy bieżące.

Pani Agnieszka Gryglas poinformowała o planach utworzenia Szkoły Średniej 
- Liceum Mundurowe PUL na terenie Gminy Dąbrówka.

W sprawach bieżących pani Dorota Banaś przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2022 rok.
Komisja zaopiniowała pozytywnie.
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Projekt uchwały w załączeniu do protokołu.

Ad. 5 Zakończenie posiedzenia.
Następnie Przewodnicząca Komisji -  Helena Kuśkowska, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzeniu, zakończyła posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy 
Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

Lp. Nazwisko i imię Podpis
1. Kuśkowska Helena WfW/k
2. Grześkiewicz Edyta
3. Rosa Andrzej
4. Oleśkiewicz Wiktor i w i  t  h
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